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Zapytania radnego 

W związku z odpowiedzią z dnia 22.01.2019 r. (znak: BGNW.0003.03.2019) 
na moje pytania dotyczące Schroniska dla zwierząt w Dobrej składam dalsze 
zapytania i .wnioski o przekazanie materiałów w sprawie: 

1. Proszę o przekazanie umowy, o której mowa w§ 1 Aneksu do Porozumienia 
nr Zp.Z.221-1 NW /08. 

2. Kto był pomysłodawcą zawarcia z Gmina Dobra Porozumienia nr Zp.Z.221-
1 NW /08, kto był pomysłodawca zawarcia aneksu do Porozumienia i jakie 
było uzasadnienie zmiany wysokości przekazywanej dotacji z „pokrywającej 
koszty związane z przyjęciem psów z terenu Gminy Nowe Warpno" na 
„pokrywającej koszty funkcjonowania Schroniska w wysokości 10%, bez 
względu na faktyczną ilość psów z terenu Gminy Nowe Warpno 
umieszczonych w Schronisku"? 

3. Czy Rada Miejska w Nowym Warpnie wyraziła zgodę na zmianę 

Porozumienia, o której mowa w pyt. 2 powyżej (jeżeli tak, proszę o 
przekazanie uchwały w tej sprawie), czy Radni byli informowani o skutkach 
finansowych zmiany .Porozumienia w zakresie, o którym mowa w pyt. 2 
powyżej? ~-

4. Proszę o przekazanie informacji, jakie dokładnie były koszty funkcjonowania 
Schroniska w 2018 r., ze wskazaniem konkretnych celów przeznaczenia 
środków finansowych. 


